Check out these hotspots at Crossroads Crossroads創意商圈的商店推介



CRAFT STORY Crossroads Unit 7

Everything in this store is made by local designers and artisans, from elegant handbags to eco-friendly shampoo bars and jewellery. 舉凡優雅的手袋和珠寶以至 環保洗髮皂,全部商品均由 當地設計師和藝術家製作。



THE DISTILLERY Crossroads Unit 6

Selling local Don Papa rum (it's for sipping, not shooting), this shop doubles as a bar so you can try before you buy. 售賣當地製的Don Papa冧酒 (記得細細品嚐,不要一飲 而盡),內設酒吧,訪客大 可試飲後才選購。



HOLICOW GALLERY-STORE Crossroads Unit 12

Stylish homewares ranging from napkin rings to largescale furniture, all made by Filipino designers.

小至餐巾環, 大至各式家 具,店內的時尚生活用品 盡顯菲律賓設計師的巧手 功架。



O SHOP CEBU

宿霧手信

CROSSROADS 創意商圈

TUCKED BEHIND CEBU IT Park, Crossroads is a small shopping area that's home to some of the city's most creative businesses. Besides the colourful street art, there's plenty to occupy visitors. It's a great place to shop for locally made homewares, furniture, jewellery and accessories, as well as unique souvenirs like postcards from up-and-coming artists. The area is also dotted with chic cafés where you can people-watch while cooling down with an iced coffee.

繞過宿霧科技園區,你可發掘後方的 Crossroads 創意商圈。這裡以色彩 繽紛的街頭藝術佈置,既是精緻的購物區,亦雲集多間市內最具創意的公 司,形式多姿多采。如你對小店別有鍾情,可在這裡搜尋當地製作的生活 用品、家具和珠寶首飾,又或是來自藝壇新秀的明信片等獨特手信。你亦 可在區內多間別致的咖啡店呻著凍飲乘涼,並順道觀賞路過的潮人。■



OBJECT OF DESIRE

夢寐以求

THESE DAYS EVERYBODY'S strapping an action camera to their heads before free soloing El Capitan. Enter Sony's RX0 II: an ultra-compact camera that is less than 6 centimetres long and weighs just 132 grams. It shoots full 4K video and is waterproof, shockproof and crushproof – although these specs are pretty standard these days. So what sets the RX0 II apart? A flip-up LCD screen that allows you to frame the perfect extreme sports selfie, even as you're halfway up a Yosemite cliff-face.

運動相機大行其道,人們經常往頭上綁著此類型相機,即使要 到酋長岩「赤手登峰」亦有備無患。Sony 不久前也推出超輕巧型相 機 RX0 Ⅱ,長度不超過六厘米,重量更只有 132 克,內置漸趨普遍 的 4K 錄影、防水、防塵和防撞功能,但新增的 LCD 顯示屏可向上 和下調節,乃一大亮點,相信能陪伴旅人上天下海,即使在美國加 州優勝美地攀岩中途也可來張自拍照。■